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3. Zastupitelstvo, rada, rozpočet 

Zastupitelstvo 

Složení zastupitelstva 

Zastupitelstvo města bylo na začátku roku v tomto složení: nezávislí Mgr. Albrechtová Bronislava, Mgr. 

Barnetová Jana, Mgr. Horák Pavel, Ševčíková Monika, Štětina Vladimír, za ČSSD Jablunka Petr, Koutňák 

Martin, Vinklárek Jiří, za KDU-ČSL Ing. Bleša Jan, Ing. Horáková Soňa, Lejsalová Eva, za KSČM Vojtušová 

Šárka, Jablunka Jan, Klímek Radim a za Úsvit přímé demokracie Handlová Ilja. 

Ke dni 23.11.2016 se funkce člena zastupitelstva města vzdala Monika Ševčíková. Na její místo nastoupila 

jako náhradník Mgr. Jana Pešáková. 

Složení rady města 

Rada města pracovala v tomto složení: starosta Mgr. Pavel Horák, statutární místostarosta Jan Jablunka, 

místostarosta Ing. Jan Bleša, členové Jiří Vinklárek a Monika Ševčíková. Tím, že se M. Ševčíková v listopadu 

vzdala mandátu člena zastupitelstva, zaniklo i její členství v radě města. Zastupitelstvo města zvolilo dne 

28.11.2016 na uvolněné místo člena rady Mgr. Janu Pešákovou. 

 
Jan Jablunka, Jiří Vinklárek, Monika Ševčíková, Jan Bleša. Pavel Horák 

Zasedání zastupitelstva 

V roce 2016 proběhlo šest zasedání zastupitelstva. 

První zasedání proběhlo 12. ledna. Hlavním bodem programu byla příprava stavby nové radnice. Město má od 

roku 2014 dokončenou projektovou dokumentaci na stavbu obdélníkové radnice s uzavřeným átriem (MěÚ, 

knihovna, obchody, lékárna, ordinace) na místě radnice původní. V roce 2015 zastupitelé za ČSSD a 

zastupitelky za KDU-ČSL odmítali tuto stavbu a navrhovali své varianty budov, které by chtěli využít jako 

radnici. První návrh byl ponechat místo po staré radnici prázdné, koupit zámek a radnici přestěhovat tam. Další 
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předkládané návrhy byly na využití kláštera nebo budovy Agrodružstva na přestavbu na radnici, také byl 

předložený návrh na zbourání budovy č.p. 29 na Náměstí a stavbu nové radnice na tomto místě. Pro devět 

zastupitelů bylo jiné umístění radnice než na náměstí nepředstavitelné. Aby byl do debat vnesený odborný úhel 

pohledu, byl osloven ing. arch. Gottwald s požadavkem na zpracování konceptu strategie rozvoje města. Jeho 

popis města byl následující: 

→ Morkovice-Slížany jsou město!!! 

→ město má centrum náměstí 

→ nevybudujeme-li náměstí, pak zůstane náves 

→ na náměstí má být (respektive bývá centrem) radnice!!! 

→ Morkovic  Slížany jsou krásné 

→ Morkovicím Slížanům nic nechybí 

→ Morkovice-Slížany nejsou malebné - chybí detail 

 
Po projednání tohoto předloženého konceptu byla v zastupitelstvu shoda nad umístěním radnice. Zastupitelé, 

kteří dříve navrhovali umístění radnice na jiném místě, navrhli zpracovat studii „zmenšené radnice“ tvaru L 

(pouze MěÚ a knihovna). Požadovaná studie byla zpracována a spolu s původní variantou obdélníkové budovy 

byla předložena k rozhodnutí zastupitelům. Po dlouhé debatě, do které se zapojilo i mnoho přítomných občanů, 

byla devíti hlasy schválena stavba radnice podle původního projektu – obdélníková stavba s átriem.  
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Druhé zasedání mělo dne 6. dubna na programu zprávu policie o bezpečnostní situaci, dotace pro organizace, 

výběrové řízení na opravy chodníků, změnu zřizovací listiny Technických služeb města Morkovice-Slížany, 

p.o. a prodej pozemků. Zastupitelé schválili následující dotace: FC Morkovice 550 000 Kč, Sokol Morkovice 

220 000 Kč, SDH Morkovice 230 000 Kč, PS Cantus Morkovice 75 000 Kč. Dále schválili zpřesnění zřizovací 

listiny technických služeb o podrobný výčet činností , a to provozování sběrného dvora, správa a provoz 

vybraného nemovitého majetku města, údržba a obnova veřejné zeleně, provozování kompostárny, provoz 

hřbitova, opravy a údržba místních komunikací, zabezpečení sjízdnosti komunikací a schůdnosti chodníků, 

správa městského mobiliáře, zabezpečování akcí města technikou a pracovníky. Zastupitelé také souhlasili 

s prodejem tří stavebních pozemků na stavbu rodinných domů v lokalitě Záhumenice. 

Třetí zasedáno se konalo 11. května a hlavním bodem jeho programu byla stavba smuteční síně. Opět se 

projevilo rozdělení zastupitelstva na dvě skupiny v poměru hlasů 9 : 6. Část zastupitelů zahájení stavby 

kritizovala s tím, že sice všichni měli v programu stavbu smuteční síně, ale navržená stavba je dražší než byl 

předpoklad nákladů. Protože pro přijetí usnesení je třeba osm hlasů, ale z početnější frakce zastupitelů bylo na 

jednání přítomno jen sedm členů, nebylo usnesení o zahájení stavby přijato. 

Další zasedání proběhlo brzy po třetím, a to hned 7. června. Zastupitelstvo se vrátilo ke stavbě smuteční síně. 

Protože 16. května proběhla samostatná prezentace stavby, na které byla většina dotazů zodpovězena, byla 

nyní diskuze již krátká a zastupitelé dvanácti hlasy ze čtrnácti přítomných schválili zahájení výstavby. Při 

hlasování se zdrželi dva zastupitelé za ČSSD. Dalším bodem programu byl závěrečný účet za rok 2015. 

Největší diskuze se vedla o účetnictví technických služeb, a to jak příspěvkové organizace, tak i s.r.o. Ředitel 

Technických služeb města Morkovice-Slížany, příspěvková organizace ing. Ježek v létě roku 2015 vyměnil 

účetní. Veřejnosprávní kontrola provedená městem v této příspěvkové organizaci zjistila za druhé pololetí roku 

2015, že v účetnictví jsou závažné chyby, které nebyly odstraněny ani na výzvu z města. Dalším problémem 

bylo, že v hospodaření Technických služeb Morkovice-Slížany, s.r.o. se kladně projevilo prominutí odvodů. 

Problém vznikl tím, že finanční úřad nařídil organizaci v roce 2014 vrácení dotace ve výši 2 128 962 Kč vč. 

100% sankce za porušení dotačních pravidel. Porušení spočívalo v tom, že organizace neúčtovala o přiznané 

dotaci na samostatném středisku. Generální ředitelství finanční správy celou částku odvodů organizaci 

prominulo. Vzhledem k některým dalším drobným pochybením byla celková dotace krácena o 36 000 Kč. 

Starosta byl některými zastupiteli kritizován za to, že o možnosti sankcí ze strany finančního úřadu 

neinformoval zastupitelstvo. Starosta se hájil tím, že ztráta byla uvedena v účetnictví za rok 2014, ale nikdo se 

na ni neptal. Usnesení k tomuto bodu znělo tak, že zastupitelstvo souhlasí se závěrečným vyúčtováním za rok 

2015, a to s výhradou, neboť účetnictví Technických služeb města Morkovice-Slížany, příspěvková organizace 

nepodává věrný a poctivý obraz tak, jak požaduje zákon o účetnictví. 

 

studie smuteční síně 
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Hlavním bodem programu v pořadí již pátého zasedání zastupitelstva v roce 2016 byla akcionářská dohoda 

v souvislosti se společností VaK Kroměříž. Dohoda by měla být uzavřena mezi městy Kroměříž a Morkovice-

Slížany a obcemi Dřínov a Zborovice. Dohoda přináší následující body: 

- rozhodnutí o podstatných záležitostech VaKu budou společně projednány ustavujícími akcionáři 

- snaha o udržení přijatelné ceny vody 

- zabránění převzetí dalších akcií do soukromých rukou 

- udržení zaměstnanosti ve VaKu 

- udržení akcionářské struktury, která umožní čerpání dotací 

- obsazení pozic v představenstvu a dozorčí radě VaKu 

Akcionářská dohoda byla schválená jednomyslně. 

 
 

oprava prasklého vodovodu ve Slížanech 31.12.2016  

Poslední letošní zasedání se konalo 28. listopadu s bohatým programem třinácti bodů. K hlavním bodům patřil 

rozpočet města na rok 2017, rozpočtové opatření č. 4, rozpočtový výhled, petice za rekonstrukci místní 

komunikace Kolaříkova I, petice za rekonstrukci chodníku na ul. Komenského, petice za zachování 

mateřského centra Sluníčko, volba člena rady, směrnice na poskytování dotace na opravu nemovitosti a dotace 

organizacím. Rozpočet i rozpočtový výhled byly schváleny. Zajímavá byla petice za zachování Sluníčka. 

Důvody pro tuto petici byly nejasné, protože v žádném orgánu města se neprojednával návrh na jeho uzavření. 

Novou členkou rady města byla zvolena Mgr. Jana Pešáková. 

 

stavba smuteční síně, která byla zahájena 24. června 2016 
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Rozpočet 

 Příjmy Výdaje Financování 

schválený rozpočet 42 954 000 41 478 000 -1 476 000 

upravený rozpočet 50 370 400 49 490 400 -880 000 

skutečnost 48 410 555 44 257 194 -4 153 361 

Příjmy 
  rozpočet skutečnost 

Daňové příjmy           
 daň z příjmů FO ze závislé činnosti 7 100 000 7 305 445 

 daň z příjmů FO  ze sam. výdělečné čin. 160 000 287 080 

 daň z příjmů FO z kapitálových výnosů 750 000 793 267 

 daň z příjmů právnických osob 7 100 000 8 196 848 

 daň z příjmů právnických osob za obec 3 652 000 899 080 

 DPH 14 800 000 14 726 621 

Odvody za odnětí půdy ze ZPF 21 000 20 224 

 poplatek za komunální odpad 1 300 000 1 283 677 

 ostatní poplatky (ze psů,za už. veř. prostr.,ze vstupného) 50 000 36 588 

 odvod z loterií a výherních hracích přístrojů 1 515 000 1 521 611 

 správní poplatky 240 000 360 190 

 daň z nemovitostí 2 419 000 2 426 148 

splátka půjč.prostř. od obyvatelstva 60 000 60 000 

 0  
Nedaňové příjmy 0  
 příjmy z úhrad dobývacího prostoru 61 000 60 977 

 dividendy (VAK Kroměříž) 266 000 265 455 

 odvody příspěvkových organizací 1 400 000 1 400 000 

 kultura - činnosti knihovnické a činnosti muzeí 69 000 63 419 

sportovní zařízení v majetku obce 4 000 0 

 bytové hospodářství 2 526 000 2 506 136 

 nebytové hospodářství 1 066 000 549 915 

 pohřebnictví 40 000 49 329 

 komunální služby a územní rozvoj 0 0 

 nakládání s odpady 304 000 262 111 

 služby sociální péče (DPS) 420 000 418 529 

požární ochrana - dobrovolná část 12 000 11 200 

 činnost místní správy 116 000 103 252 

 příjmy z úroků 10 000 4 343 

 příjmy z pronájmu pozemků 120 000 190 991 

 0  
Kapitálové příjmy 0  
 prodej pozemků 1 293 000 1 210 246 

 0  
Dotace 0  
 neinvestiční ze SR z VPS (volby) 135 000 135 000 

 neinvestiční ze SR v rámci souhrn. dotačního vztahu 2 647 400 2 647 400 

 ostatní neinvestiční přijaté transfery od státu 480 000 329 462 

 neinvestiční transfery od obcí 51 000 52 014 

 neinvestiční transfery od krajů 0 51 200 

nein.př.trasf.od mezinár.inst.a některých cizích org.a práv. 183 000 183 078 

 investiční dotace ze státních fondů 0  
 investiční dotace ze státního rozpočtu 0  
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Výdaje 

  rozpočet skutečnost 

 pozemní komunikace 2 040 000 1 949 809 

 silniční doprava 291 000 290 800 

 pitná voda 50 000 10 419 

 čištění a odvádění odpadních vod 50 000 10 928 

 vodní díla v zemědělské krajině   6 000 

 mateřská škola 1 203 000 1 202 420 

 základní škola 2 913 000 2 912 446 

 kultura - činnosti knihovnické 900 000 865 838 

 kultura - činnosti muzeí 350 000 326 543 

 kultura - ostatní činnosti 250 000 253 155 

 pořízení,zach.a obnova hodnot míst.kultur.nár.a  histor.pověd 305 000 304 595 

 sdělovací prostředky - Zpravodaj 166 000 172 539 

 ostatní záležitosti kultury (sbor pro obč. zál.) 23 000 20 942 

 sportovní zařízení v majetku obce 17 000 16 336 

 tělovýchova (dětské hřiště) 849 000 838 770 

 bytové hospodářství 1 153 000 1 072 502 

 nebytové hospodářství 281 000 297 806 

 ostatní rozvoj bydlení a bytového hospodářství 200 000 200 000 

 veřejné osvětlení 450 000 386 111 

 pohřebnictví 11 600 000 10 493 545 

 výstavba a údržba inženýrských sítí 90 000 79 500 

 územní rozvoj (JDTM) 11 000 10 723 

 Technické služby města Morkovice-Slížany 6 770 000 6 770 000 

 komunální služby a územní rozvoj 471 000 468 845 

 komunální odpad 1 620 000 1 292 014 

 separovaný odpad 235 000 231 691 

 veřejná zeleň,  deratizace 175 000 178 801 

 dům s pečovatelskou službou 884 000 819 209 

 ochrana obyvatelstva 10 000 0 

 požární ochrana 1 209 000 821 700 

 zastupitelské orgány 1 310 000 1 308 644 

 volby 135 000 67 495 

 nákup dlouhodobého majetku 1 852 000 2 023 587 

 dlouhodobý majetek ("nová" radnice) 0 0 

 dotace organizacím 1 717 000 1 718 614 

 činnost místní zprávy 6 162 400 5 520 795 

 služby peněžních ústavů 35 000 15 939 

 platby daní státnímu rozpočtu 3 652 000 1 245 032 

 ostatní činnosti 61 000 53 384 

 

Hlavní akce financované z rozpočtu města 

Největší letos zahájenou akcí je stavba smuteční síně. O nutnosti postavit ve městě smuteční síň se diskutovalo 

minimálně šest let. Jako nejvhodnější místo se dlouhodobě jevila plocha skladů bývalého podniku Komunál, 

která přímo navazovala na jihovýchodní okraj hřbitova. Zásadním problémem bylo, že na celém areálu 

Komunálu vázlo několik různých zástavních práv, která spolu s úroky v součtu dosáhla 8,6 mil. Kč a 

převyšovala hodnotu majetku. V roce 2014 se městu podařilo uzavřít kupní smlouvu s vlastníkem, oddlužující 

společností KHYPO a bankami s cenou 3,5 mil. Kč splatnou postupně v letech 2014 -2016. Letos je tedy kupní 

cena plně uhrazena a je možné zahájit stavbu. 

Projekt smuteční síně vypracovali ing. L. Vymazal společně s ing. arch. Václavem a ing. arch. Janem 

Kokešovými. Počátkem roku probíhalo výběrové řízení na dodavatele stavby, ve kterém zvítězila firma Ptáček 

– pozemní stavby s.r.o. z Kojetína s cenou 24 760 000 Kč. Vlastní stavba byla zahájena koncem června. 
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Další větší stavbou byla rekonstrukce chodníků na ulicích Školní, Sokolská od hřiště k rybníku a 17. listopadu 

od rybníku k poště. Stavbu prováděla společnost Správa a údržba silnic Kroměřížska, cena byla 1 705 000 Kč. 

Ve slížanském Hliníku postavilo město nové dětské hřiště, dodavatelem byla firma hřiště.cz, s.r.o., cena byla 

549 000 Kč. 

Z menších, ale záslužných akcí je třeba jmenovat restaurování kříže u zvonice ve Slížanech a znovupostavení 

kříže na ul. Uhřická. Na ul. Uhřická se nejedná o původní kříž, který se nepodařilo dohledat, ale o kříž, který 

byl uložen od druhé poloviny 20. století na farní zahradě. 

 

  
projektanti ing. Vymazal, ing.arch. V.Kokeš, ing. arch. 

J.Kokeš a stavbyvedoucí D. Minařík 

 

vytýčení stavby smuteční síně, 8.7.2016 

  
při kopání základů byly objeveny staré jímky plné 

odpadu, které zkomlikovaly zakládání stavby 

 

základové pasy smuteční síně, 29.7.2016 

  
zdění na lepidlo, 31.8.2016 kladení stropu INP, 13.9.2016 
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kladení stropní konstrukce obřadní místnosti, 10.11.2016 stavba smuteční síně v prosinci 2016 

 

  
rekonstrukce chodníku na ul. Školní rekonstrukce chodníku na ul. 17. listopadu 

 

  
Jiří Balšánek při opravě sociálního zařízení na hasičské 

zbrojnici 

 

nové dětské hřiště ve slížanském Hliníku 

  
restaurovaný kříž ve Slížanech obnovený kříž na ul. Uhřická 
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4. Kultura 

Pěvecký sbor Cantus 

V tomto roce byl počet zpěváků ve sboru 22 žen a 17 mužů. Členové sboru absolvovali 32 zkoušek, 

1 soustředění, 9 samostatných koncertů a 6 příležitostných vystoupení. Dále se zúčastnili jubilejních koncertů 

Moravských madrigalistů v Kroměříži a PS Dvořák v Uherském Brodě. Také navštívili a zpěvem 

pogratulovali k devadesátinám svému dlouholetému členu K. Štětinovi. 

 

Přehled činnosti: 

3.1. Vánoční koncert v Drahotuších 

15.1. výroční členská schůze 

6.2. ples PS Cantus v Pačlavicích, hrála dechová hudba Hanačka 

24.4. koncert duchovní hudby v Kelči 

8.5. Májový koncert 

10.6. koncert v Tištíně při akci noc kostelů 

9.10. koncert v Topolanech 

19.11. koncert duchovní hudby v Morkovicích 

19.11. koncert v Kroměříži 

28.12. Vánoční koncert Kelč 

30.12. Vánoční koncert Uherské Hradiště 

Morkovští ochotníci 

Na začátku roku pořádali ochotníci 4. ročník festivalu „Morkovská divadelní zima“. Přehlídka začala již 

12.12.2015 představením DS Osvětové besedy Velká Bystřice „Detektor lži“. Druhé představení přehlídky se 

konalo 16.1.2016 , opět v podání DS SBVB, tentokrát to byla komedie „Rozpaky zubaře Svatopluka“. Třetí a 

závěrečné představení bylo dne 20.2. v podání DS ŠAMU Štítina. Šlo o detektivní komedii „Past na myši“. 
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Morkovští ochotníci se již od počátku ledna pustili do nastudování nové hry „SKYFY“. Tato hra měla premiéru 

v sále sokolovny dne 23. dubna, První repríza byla o týden později, opět v sále sokolovny. S touto hrou se 

ochotníci zúčastnili krajské přehlídky HDM 2016, na které získali ceny i čestné uznání. 

Hru „SKYFY“ sehráli ještě 3.6. v Medlově, 1.7. na zámku 

v Litenčicích, 22.7. v Prasklicích a 22.10. v Bučovicích na 

divadelním festivalu. 

 

 
 

Na konci roku 2016 se konala valná hromada, na které byla schválena změna spolku z občanského sdružení 

na zapsaný spolek. Současně byli zvoleni předseda Daniel Přecechtěl, místopředseda Eva Seemanová a člen 

výboru Jakub Brablík. 

Knihovna 

Knihovna byla v roce 2016 stále umístěna v prvním patře domu na Náměstí č.p. 29. Vedoucí knihovny 

Jaroslava Okálková, knihovnice Jana Navrátilová. I přes toto provizorium svědčí roční přírůstek 655 knih o 

řádné péči o knihovnu. Počet knih dosáhl čísla 27 695.  Naopak v počtu registrovaných uživatelů došlo 

k poklesu, a to z 411 na 389. I při tomto nižším počtu uživatelů došlo k nárůstu návštěv v knihovně o 233 na 

celkových 5 392. 

Počet výpůjček byl 11 686, z toho výpůjček 

čtenářům do 15 let bylo 1 206. Vzhledem 

k nevyhovujícím vlastním prostorám pořádala 

knihovna jen šest besed v sále kláštera. Jedna 

z besed byla s Jiřím Márou o jeho cestě do Austrálie. 
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5. Školství 

Základní škola 

Ve školním roce 2015–2016 pracovalo ve škole celkem 45 zaměstnanců, z nich 31 pedagogických pracovníků, 

6 správních zaměstnanců a 8 kuchařek. Z pedagogických pracovníků bylo 25 učitelů (19 žen a 6 mužů), 4 

asistentky a 2 vychovatelky školní družiny. Všichni pedagogové splňují kvalifikační předpoklady dle zákona 

o ped. pracovnících. 

Učitelé, přidělené třídnictví a úkoly 

Jméno Třídn. Vyučované předměty Funkce, úkoly 

Mgr. Jana Teriaki  AJ, ředitelka 

Mgr. Jitka Kyasová  AJ, zástupce ředitele 

Mgr. Jakub Forýtek 7.A AJ, TV, VkO, Z, zástupce ředitele, koordinátor ŽP 

Mgr. Vladimíra Pospíšilová 1.A   
Mgr. Lucie Dopitová 1.B   
Mgr. Hana Vybíralová 2.A   
Mgr. Hana Michová 2.B   
Mgr. Hana Doleželová 3.A   
Mgr. Kamila Červenková 3.B  kabinet 3. – 5. tříd 

Mgr. Zuzana Křůmalová 3.C  školní knihovna 

Mgr. Lenka Foltýnová 4.A  sportovní akce 1. stupeň 

Mgr. Bronislav Mich 4.B  koordinátor EVVO 

Mgr. Milada Vymazalová 5.A  sborovna 1. stupeň 

Mgr. Alžběta Mazánková 5.B Hv zdravotník 

Mgr. Dana Derková 6.A M, Př, VkZ, VkO, metodička prevence 

Mgr. Zdeněk Zaoral 6.B Př, Ch, TV, D, VkO kabinet CH 

Mgr. Eva Hladná 7.B ČJ, TV, VkO kabinet TV, sportovní akce 2. st. 

Mgr. Jana Barnetová 8.A RJ, Vv, Vko kabinet VV 

Mgr. Miroslav Koudelka 8.B ČJ, AJ kabinet AJ 

Mgr. Jana Pešáková 9.A M, Fy, Vko sborovna 2. stupeň 

Mgr. Ivo Síleš 9.B ČJ, VkO, TV, Z kabinet D 

Mgr. Martina Ludíková  AJ  
Ing. Erika Novotná  M, D, Ch, Pč, Vv, Z  
Mgr. Radek Strnadel  M, Inf, Pč kabinet M, Inf, správa poč. sítě 

Ing. Radka Zdražilová  Př, F, Pč, VkZ, výchovná poradkyně, kabinet F, 

   školní kuchyňka 

Jindřiška Dobešová   vychovatelka 

Antonie Hrušáková   vychovatelka 

Mgr. Eva Bánská  D asistentka 1.B, PR 

Vlasta Beerkensová   asistentka 4.A 

Mgr. Monika Navrátilová  Z asistentka 3.A, kabinet asistentek 

Bc. Alena Večerková   asistentka 7.A, koordinátor ŽP 

Správní zaměstnanci 

Helena Strnadelová – mzdová účetní 

Markéta Malá – účetní 

Miloš Manďák – školník 

Buršová Jana – uklízečka 

Kameníková Irena – uklízečka 

Vylíčilová Petra – uklízečka 
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Gejdová Milena – vedoucí kuchyně 

Jančíková Jarmila – kuchařka 

Ježdíková Jitka – kuchařka 

Juřenová Jana – kuchařka 

Korčáková Renáta – kuchařka 

Nováková Marta – kuchařka 

Obručová Alena – kuchařka 

Vajdová Renáta – kuchařka 

Přehled žáků přijatých na střední školy ve šk. roce 2015–2016 

Počty žáků přijatých ke studiu na středních školách:  
Gymnázium Střední školy a učiliště  

Počet žáků 8–leté 6–leté 4–leté maturitní obory učební obory celkem 

Celkem 2 1 6 19 12 40 

– z toho chlapců 0 1 3 9 10 23 

– z toho dívek 2 0 3 10 2 17 
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Souhrnná statistika prospěchu 

      

Ročník Počet žáků Prospělo s vyzn. Prospělo Neprospělo Slovní hodnocení 

      

1. 43 37 4 2 – 

2. 48 43 5 – – 

3. 59 41 17 1 1 

4. 46 31 13 2 – 

5. 42 24 17 1 – 

      

Celkem 1. st. 238 176 56 6 1 

      

6. 36 15 18 3 – 

7. 41* 13 24 3 – 

8. 33 14 18 1 – 

9. 36 11 23 2 – 

      

Celkem 2. st. 146 53 83 9 – 

      

Škola celkem 384 229 139 15 1 

      

 

Výsledky žáků v soutěžích a olympiádách 

Žáci se zúčastnili školního kola Pythagoriády i soutěže Matematický klokan. Přímo ve škole proběhlo školní 

kolo soutěže recitační, pěvecké, Morkovská muška, soutěž ve skákání přes švihadlo Šikula Cup, soutěž ve 

šplhu, minitriatlon. 

Okresní přebor v minivolejbale – 6. místo. 

Okresní kol o ve šplhu – 3. místo 

Okresní kolo atletického čtyřboje, mladší žákyně – 2. místo, krajské kolo atletického čtyřboje, mladší žákyně 

– 3. místo 

Okresní kolo Mc Donald’s cup (fotbal), mladší přípravka – 4. místo, starší přípravka – 4. místo 

Okresní kolo atletické soutěže (Pohár rozhlasu), mladší žákyně – 5. místo 

Okresní kolo v nohejbale – 4. místo 

Okresní kolo minikopaná dívek – 1. místo, krajské kolo minikopaná dívek – 2. místo, kvalifikační zápas o 

republikové finále 

Okresní i krajské kolo soutěže Mladých zdravotníků – 1. místo skupina mladších žáků, celorepublikové kolo 

– 4. místo 

Okresní kolo soutěže Mladých zdravotníků – skupina starších žáků – 3. místo 

Základní údaje o hospodaření školy 

ZŠ Morkovice hospodařila s těmito finančními prostředky: 

Výnosy            2016       

Dotace KÚ OŠ     16 887 064,00 

Dotace MěÚ Morkovice – provoz  2 783 000,00 

   z toho investiční dotace – pergola  62 540,00 

Úroky běžný účet    959,92 

Tržba za potraviny    1 275 852,00 

Školní družina      85 527,00 

Kroužky     26 300,00 
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Čerpání rezervního fondu – dveře  43 531,00 

Darovací smlouvy – město   50 000,00 

Dotace ÚP     106 540,00 

Dotace ZK 4    7 137,00 

Primární prevence    43 000,00 

Tržby – hospodářská činnost   532 871,00 

Celkem      21 881 781,92 

 

Náklady           2016       

Mzdové náklady + dohody   12 128 936,00 

Odvody (SZ + ZP + FKSP + poj. zam.)  4 295 399,00 

ONIV (učebnice, školní pomůcky, DDHM) 462 729,00 

Energie (plyn, elektřina, voda)   947 612,00 

Ostatní provozní náklady   2 608 995,00 

Spotřeba potravin    1 317 493,00 

Celkem      21 761 164,00 

 

Hospodářský výsledek za rok 2016 je 120 617,92 Kč. 

 
slavnostní vyřazení deváťáků 

 

V roce 2016 škola získala neinvestiční dotaci z Fondu Zlínského kraje ve výši 64 000 Kč na realizaci projektu 

Školní zahrada ZŠ Morkovice. Cílem projektu je revitalizace a rozšíření nevyhovující školní zahrady – 

obnovení a rozšíření zelinářské zahrady doplněné o prvky jako jsou pařeniště, skleník a domek na nářadí. 

Projekt dal žákům každé třídy možnost realizace výuky zahradničení v souladu s přírodou, bez využití chemie, 

s aplikací polykulturního nebo střídavého systému pěstování plodin a s tím související nauce o jednotlivých 

rostlinách. Součástí projektu je i vytvoření naukového bylinného koutu a výsadba a udržování tradiční louky.  
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Mateřská škola 

V tomto školním roce navštěvovalo mateřskou školu 96 dětí, nejmladší Berušky 17, Sluníčka 24, Pastelky 27 

a nejstarší Notičky 28. 

O prázdninách ukončily pracovní poměr dvě zaměstnankyně. Byla to dlouholetá ředitelka MŠ D. Judasová a 

také učitelka M. Adamčíková. Do funkce ředitele nastoupil pan Martin Musel z Kroměříže, který ve škole již 

několik let působil jako učitel. Od září nastoupila jako učitelka paní Traková, která ale pracovní poměr 

ukončila již v prosinci 2016. Od ledna 2017 pak nastoupila paní Eliška Brablíková.  

Školka pořádala mnoho již tradičních akcí: hravé odpoledne s rodiči, jablíčkové odpoledne, uspávání broučků, 

černé hodinky, mikulášskou a vánoční besídku, pohádková odpoledne, setkání královských rodin atd. 

Školka také již tradičně spolupracovala se základní školou. Děti především v podzimních a zimních měsících 

navštěvovaly sportovní halu a počítačovou třídu. Společně s prvními třídami ZŠ se uskutečnila návštěva dvou 

divadelních představení v Němčicích. Základní škola pro děti z MŠ uspořádala Kolekiádu, projektový den na 

MDD a pomohla s organizací Olympiády mateřských škol. 

Děti z mateřské školy vystoupily také pro veřejnost. V červnu děti vystoupily na letním kině v rámci 

Morkovských hodů, v prosinci to potom byly nejstarší děti, které předvedly svůj program v sokolovně na 

vánočním setkání pro seniory.  

 

vystoupení dětí z MŠ na vánočním setkání 
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Základní umělecká škola 

ZUŠ v Morkovicích-Slížanech není samostatný právní subjekt, jde o pracoviště Základní umělecké školy 

Kroměříž. Zřizovatelem Základní umělecké školy Kroměříž je Zlínský kraj, ředitelkou je MgA. Ivona 

Křivánková. Vedoucí pracoviště v Morkovicích je Vojtěch Ludík. Škola je umístěna v pronajatých prostorách 

ve druhém patře kláštera, budova patří městu Morkovice-Slížany. Nájemné, které škola městu platí je pouze 

symbolické. 

Žáci i učitelé se pravidelně účastní akcí města, jako je např. hodové odpoledne nebo rozsvícení vánočného 

stromku.  

 
vystoupení žáků ZUŠ na hodech 




